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اهمیت همصدایی برای پیگیری مطالبات صنایع و رفع بحران انرژی

جلسه مشترک کمیسیون صنایع، انرژی و احداث اتاق تبریز، انجمن مدیران صنایع آذربایجانشرقی و خانه توسعه

آذربایجان، با محوریت «چالشهای تامین برق پایدار صنایع» با حضور هیئتمدیره این مجموعهها در اتاق بازرگانی

تبریز برگزار شد.

به گزارش روابط عمومی اتاق بازرگانی تبریز، سید باقر شریف زاده، عضو هیئت نمایندگان اتاق تبریز در ابتدای این نشست، ضمن تاکید بر اهمیت تامین برق پایدار برای تداوم یا

توسعه فعالیت صنایع گفت: متاسفانه طی سال های اخیر شاهد ناترازی شدید در حوزه انرژی در کشور و استان هستیم و همین دلیل منجر به بروز قطعی های مکرر برق در

واحدهای تولیدی و صنعتی استان در طول سال و به خصوص در ایام پیک مصرف می شود.

وی با بیان این مطلب گفت: تامین برق پایدار یکی از مطالبات اصلی صنایع استان است، اما این مطالبه به حق، بهتر است از یک کانال مشترک پیگیری شده و همه ما باید تبدیل

به صدای واحد شویم و با ارائه پیشنهادات مشترک، در این زمینه پیش برویم.

رئیس مرکز پژوهش های اتاق بازرگانی تبریز با بیان اینکه این مرکز طی سال گذشته در رابطه با مبحث انرژی، مطالعات کارشناسی شده انجام داده است، اضافه کرد: بر اساس

یافته های پژوهشی اتاق تبریز، ناترازی بودجه، عدم سرمایه گذاری در حوزه برق و عدم رغبت بخش خصوصی به سرمایه گذاری در حوزه ساخت نیروگاه برق (به دلیل نبود ثبات

رفتاری از سوی دولت) منجر به بروز شرایط فعلی و بحران تامین انرژی در کشور شده است.

شریف زاده با اشاره به تبعات اقتصادی و اجتماعی ناترازی در حوزه انرژی تصریح کرد: تداوم این شرایط به نفع هیچ کس نیست.

یونس اکبرپور پایدار، رئیس کمیسیون صنایع، انرژی و احداث اتاق بازرگانی تبریز در این نشست با تاکید بر اهتمام ویژه این کمیسیون در راستای رفع چالش تامین برق صنایع

گفت: طی سال گذشته و سال جاری، چندین جلسه و سمینار با حضور مسئولین بخش دولتی استان، نمایندگان مجلس و فعالان اقتصادی استان در خصوص ناترازی انرژی برق در

کمیته انرژی اتاق تبریز برگزار کرده ایم و با توجه به اهمیت این قضیه، تا حصول نتیجه مطلوب برگزاری این نشست ها تداوم خواهد داشت.

وی با اشاره به نبود زیرساخت های لازم در حوزه تامین انرژی در کشور گفت: عدم سرمایه گذاری در این زمینه، طی سالیان متمادی، باعث بروز مشکلات فعلی شده است و

واحدهای صنعتی در این شرایط فعالیت، عملا غیرممکن است.

پایدار، بهره گیری از پانل های خورشیدی برای تامین برق صنایع، ایجاد و تسهیل شرایط برای سرمایه گذاری در حوزه احداث نیروگاه ها را از جمله راهکارهای پیشنهادی در این

زمینه دانست و حمایت جدی دولت و ثبات در تصمیمات در این زمینه را پیش شرط تحقق این امر دانست.

وی از تداوم برگزاری همایش و جلسات هم اندیشی در این کمیسیون و همچنین ارائه مشاوره توسط کارگروه انرژی کمیسیون صنایع، انرژی و احداث اتاق تبریز خبر داد.

در ادامه این جلسه اعضای هیئت مدیره خانه توسعه آذربایجان و انجمن مدیران صنایع استان به تشریح فعالیت های صورت گرفته در خصوص بررسی موارد فنی تامین برق در

کشور و استان پرداختند و مقر شد، طی ماه های آتی همایش مشترکی در این زمینه برگزار شود.
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